

Title (en)

Device for fastening drainage bags.

Title (de)

Befestigungsvorrichtung für Sekretauffangbehälter.

Title (fr)

Dispositif de fixation pour récipients à drainage.

Publication

**EP 0286622 A2 19881012 (DE)**

Application

**EP 88890057 A 19880316**

Priority

AT 76887 A 19870330

Abstract (en)

For fastening drainage bags 8 belonging to drainage systems, a device 1 is proposed, which has a grip part 2 and two or four magnets 4 secured on the grip part 2 via holding arrangements 3. In order to adjust the magnets 4 to irregularities in the surface of the article 9 on which the drainage bag 8 is to be fastened, the magnets 4 are arranged movable relative to one another, which is achieved, for example, by means of an elastic connection between the magnets 4 and the grip part 2. In the use position of the device 1 according to the invention, a drainage line 11 leading to the drainage bag 8 is, in its area of transition to the drainage bag 8, supported laterally by the grip part 2. <IMAGE>

Abstract (de)

Zum Befestigen von Sekretauffangbeuteln 8 drainableitender Systeme wird eine Vorrichtung 1 vorgeschlagen, die einen Griffteil 2 und zwei oder vier über Halterungen 3 am Griffteil 2 befestigte Magnete 4 aufweist. Um Anpassungen der Magnete 4 an Unebenheiten in der Oberfläche des Gegenstandes 9, an dem der Sekretauffangbehälter 8 befestigt werden soll, auszugleichen, sind die Magnete 4 gegeneinander beweglich befestigt, was beispielsweise durch eine elastische Verbindung der Magnete 4 mit dem Griffteil 2 erreicht wird. In der Gebrauchslage der erfundungsgemäßen Vorrichtung 1 wird eine zum Sekretauffangbeutel 8 führende Drainleitung 11 in ihrem Übergangsbereich zum Sekretauffangbeutel 8 durch den Griffteil 2 seitlich abgestützt.

IPC 1-7

**A61G 7/06**

IPC 8 full level

**A61G 7/05** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61G 7/0503** (2013.01)

Cited by

WO9614892A3

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0286622 A2 19881012; EP 0286622 A3 19890628; EP 0286622 B1 19920520; AT E76277 T1 19920615; DE 3871223 D1 19920625**

DOCDB simple family (application)

**EP 88890057 A 19880316; AT 88890057 T 19880316; DE 3871223 T 19880316**